
Město Nový Jičín
Zápis č. 4/2019 

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka, 
konaného dne 25. dubna 2019 v 18 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jmenný seznam členů výboru: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška,        
                                                     H. Micková, L. Pístecký, J. Šimíček, M. Štěpánová, J. Knop
Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Liška, H. Micková, 
                               L. Pístecký, J. Šimíček, M. Štěpánová  
Nepřítomní členové omluvení: 
Nepřítomni členové neomluvení: J. Knop, P. Jaroň
Hosté: p. PO - ZO ČSCH Loučka (v záležitosti programu akce Den Loučky)
            p. ME (v záležitosti informací o nových web. stránkách Loučky)
Při zahájení schůze bylo přítomno: 9 členů z celkového počtu 11 členů osadního výboru.
Osadní výbor je usnášeníschopný. 

Zahájení:
Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který
přivítal přítomné členy a konstatoval, že se ani 4. jednání OV nezúčastnil bez omluvy p. Jan
Knop, neomluven je p. Petr Jaroň.    
Poté  seznámil přítomné s programem jednání, který byl schválen bez připomínek. 

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek. 
Program:
I.             Schválení programu schůze
II.    Kontrola minulého zápisu
III.    Kontrola usnesení
IV.    Příprava veřejné schůze s občany
V.    Akce Den Loučky - upřesnění programu a rozpočtu
VI.         Žádost OMI o stanovisko
VII.    Návrh na odvolání člena OV
VIII.    Různé
Usnesení.
4./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání.
Hlasování:
Pro: 9, proti: 0,  zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.

II. Kontrola zápisu z     minulého jednání (všichni členové OV obdrželi)
Usnesení.
4./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV ze dne 21. 3. 2019
Hlasování: pro:  9, proti: 0, zdržel se: 0,  usnesení bylo přijato.

III. Kontrola usnesení  
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
2/V./2,b - řešení požadavků OV.  
- požadavek na odstranění suchých větví na stromech v oblasti sídliště kolem ul. Na Lani a
  za domy směrem ke garážím Tvarstavu. 



Plnění: zatím nebyla ze strany OV prověřena na místě  oprávněnost  požadavku  jak
požadovala Ing. Kubálková z OŽP MěÚ - úkol trvá, řešit ihned
- odstranění dvou plakátovacích  ploch u chodníku vedle domu Na Lani 267 (směrem 
   k cyklostezce), které jsou velmi nebezpečné při sáňkování dětí z přilehlého svahu. 
   Plnění  : požadavek zaslalo OMI MěÚ majiteli plakátovacích ploch, dosud není reakce
- požadavek na celoroční zpřístupnění školního hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze
  strany od sídliště zejména pro děti. Plnění: dosud není stanovisko OŠKS MěÚ
- požadavek na častější provádění úklidu sídliště ze strany TSM a na instalaci odpadkových 
  košů i se sáčky na psí exkrementy u cyklostezky Dlouhá - sídliště, kde chodí mnoho občanů 
  se psy. Plnění: úklid je prováděn TSM (veřejnými službami - nyní možná častější ?), 
  odpadkové koše (několik ?) byly nainstalovány
2/V./2,c)
- požadavek na instalaci kamerového dohlížecího systému na ul. Jičínská  místo stávajících 
  brzdících retardérů. Plnění: odpověď podal na minulém jednání rajón.  strážník MěP p. 
  David - nelze řešit odstraněním retardérů
2/V./2,d)
- opětovný požadavek na  provedení úpravy kovové lávky přes potok Grasmanku  na     
  Jičínské, další požadavek, aby při odklízení sněhu na chodnících, měl pracovník na stroji 
   lopatu na odklizení sněhu nejen z této lávky, kde stroj nevjede. Plnění: viz. sdělení ing. 
   Mrklovské (předání požadavku na TSM - jen k úpravě lávky)
2/V./2,e)
- požadavek na provedení očištění přístřešků na autobusových zastávkách od soli s nátěrem   
  kovové konstrukce. Plnění: zatím neprovedeno 
2/V./2,f) 
- požadavek na provedení opravy kanalizační vpusti na m. k. z Jičínské k ul. Na Láni   
  v polovině kopce. Plnění: projednáno s Ing. Mrklovskou, zatím není hotovo ?
- požadavek opravy brzdících retardérů (přitažení šroubů event. výměna poškozených dílů) na
  ul. Jičínská. Plnění: bylo provedeno
 3./IV. - Osadní výbor navrhuje svolat v Loučce ve 2. pol. 2019 společné jednání s odborem 
              dopravy MěÚ event. s DK  RM k řešení dopravní situace vč. parkování v prostoru 
              sídliště. Plnění: úkol trvá
3.V. - Osadní výbor schvaluje návrh organizačního zajištění veřejné schůze v Loučce
           Plnění: viz. samostatný bod jednání
3./VI. - Osadní výbor nesouhlasí s navrhovanou výši ceny za hudební produkci na akci Den 
              Loučky  a ukládá předsedovi OV projednáním této záležitosti s p. Orlitovou a jejím 
              přizváním na dubnovou schůzi OV. Plnění: viz. samostatný bod jednání 
3./VIII. 
Požadavky na město:
- přes majitele bývalého  pozemku p. P (převedeno na jeho dceru  AB)  zajistit odstranění či 
provedení úpravy-průklestu náletových křovin u pozemku 
  parc. č. 698/1, k. ú. Loučka  ul. Za Humny zasahujících do této komunikace. Plnění: sdělení
  OMI MěÚ, že prověří stav a v případě oprávněného požadavku vyzve vlastníka 
  pozemku o odstranění závad
- přes TSM (veřejné služby) provedení vyčištění od odpadků části koryta a břehu Palackého 
  potůčku pod býv. obchodem „Blaženka“ ústícího pod komunikací ul. Na Láni. Plnění: bylo 
  provedeno
- přes TSM provedení vyčištění příkopu na cyklostezce Dlouhá - sídliště od listí a nánosu 
  hlíny v prostoru „prohlubně“ naproti chodníku do sídliště. Plnění: podle sdělení OMI MěÚ 
  bylo TSM provedeno 
- přes TSM (veřejné služby) provedení vyčištění žlabu na ul. Jičínské u Pneuservisu Bártek. 



Plnění: bylo provedeno 
Usnesení.
4./III. - Osadní výbor
a) bere na vědomí kontrolu usnesení
b) ukládá předsedovi a p. Elicerovi provést fyzickou kontrolu oprávněnosti požadavku na 
     odstranění suchých větví ze stromů na sídlišti (fotografie) se zasláním na OŽP p. 
     Kubálkové
c) požaduje po OŠKS MěÚ stanovisko k požadavku na celoroční zpřístupnění školního 
    hřiště i asfaltové plochy u ZŠ Dlouhá ze strany od sídliště zejména pro děti
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

IV. Příprava veřejné schůze s občany
Předseda  OV p.  Kotas provedl  kontrolu  připravenosti  veřejné  schůze,  jejíž  organizační
zajištění  bylo  schváleno  na  minulém jednání.  Veřejná  schůze  se  uskuteční  ve  čtvrtek  23.
května od 17 hod. v hospůdce u chovatelů, k tomu bude zajištěna přes MěÚ objednávka na
nájem sálu a zhotovení plakátků formátu A4 a A3, občané budou informováni v NZ (MěÚ),
relací v místním rozhlase a na webových stránkách Loučky, prostřednictvím p. Lošákové by
měla být zajištěna  účast vedení města a dalších zodpovědných zástupců rozhodujících odborů
MěÚ - z. p. Kotas 
Usnesení
4./IV. - Osadní výbor bere na vědomí informaci o připravenosti veřejné schůze dne 23. 
             května vč. úkolů pro předsedu a místopředsedu OV vyplývajících z         
             Organizačního zajištění veřejné schůze
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

4./V.  Akce Den Loučky - upřesnění programu a rozpočtu.
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu přípravy akce Den Loučky, jak bylo schváleno
na  minulém  jednání  OV.  K upřesnění  celkového  odpoledního   programu  u  Chovatelů
(kultura,  pro  děti)  vč.  rozpočtu,   byla  přizvána  členka  výboru  ZO Chovatelů  p.  Orlitová
(dopol.  sportovní  část  zůstává,  jak  bylo  schváleno).  Byla  diskutována  možnost  domluvy
snížené ceny za hudební produkci na 11 tis. a tím i možnost rozšíření programu pro děti o
malování na tvář event. vystoupení kouzelníka p. Tovaryše pro děti nebo „balónkovou show“,
když tyto možnosti prověří p. Kotas a p. E. Na základě požadavku paní O. k pořadatelské
pomoci ze strany OV jako hlavního  pořadatele na odpolední a večerní  části programu, se
zavázali pomoci p. Kotas, p. Hub, pomoc zváží p. Pístecký. Pro zhotovení pozvánky- plakátku
na tuto akci s jejím předáním již na veřejné schůzi 23. 5., bude se spolupořadateli co nejdříve
upřesněn časový program (mše svatá - p. Šimíček s p. Glogarem), sportovní část (p. Šimíček)
a  odpolední  část  s upřesněním  programu  (p.  O),  text  na  plakátek  event.  zhotovení
prokonzultuje p. Kotas s p. Redlovou (OŠKS MěÚ). 
Usnesení
4./V.  - Osadní výbor bere na vědomí informace o přípravě akce Den Loučky vč. možností 
(dostupnosti) rozšíření programu odpolední části pro děti a schvaluje úkoly k zajištění akce
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.
             
VI. Žádost OMI o stanovisko
OV se zabýval žádostí OMI MěÚ o stanovisko k MPZ č. 2697 - žádost HuMarJos, s.r.o. na
pronájem  pozemků  k zemědělskému  využití,  kterou  obdrželi  členové  OV  e-mailem.  Po
objasnění  všech  aspektů  žádosti  p.  Hubem (člen  OV),  který   rovněž  sdělil  „střet  zájmu“
k projednávané  problematice a  zodpovězením  dotazů  přítomných,  Osadní  výbor  přijal
usnesení. 



Usnesení
4./VI. - Osadní výbor nemá námitky proti žádosti HuMarJos a doporučuje ZM ke kladnému 
             vyřízení
Hlasování: pro: 8, proti: 0,  zdržel se: 1, usnesení bylo přijato.

VII. Návrh na odvolání člena OV (viz. Jednací řád výborů)
Předseda OV p. Kotas podal návrh na odvolání člena  OV p. Jana Knopa, který je v souladu
s Jednacím řádem výborů, když jmenovaný se nezúčastnil bez omluvy ani jednoho ze čtyř
jednání OV od počátku volebního období. Návrh je podán i po konzultaci s p. Knopem, který
s odvoláním ze zdravotních důvodů  souhlasí.
Usnesení
4./VII. - Osadní výbor  doporučuje zastupitelstvu města odvolat s funkce člena osadního 
               výboru m. č. Loučka p. Jana Knopa ze zdravotních důvodů pro neplnění povinností 
                vyplývajících z Jednacího řádu výborů.
Hlasování: pro:9, proti: 0, zdržel se: O, usnesení bylo přijato.

VIII. Různé 
- předseda p. Kotas podal informace k akcím, které budou pořádány v měsíci dubnu a 
  květnu   s dotací města a to Slet čarodějnic (30. 4., areál chovatelů) pod spolupořadatelstvím 
  ZO   ČsCH a Den matek (15. 5. v KS) pro seniorky Loučky pod pořadatelstvím OV, finanční
  záležitosti k těmto akcím zajišťuje přes OŠKS MěÚ p. Kotas
- předseda p. Kotas představil  přítomným p. Michaelu Elicerovou, která bude zajišťovat ve 
  spolupráci s  odborem informatiky MěÚ  nové webové stránky Loučky. Paní E podala 
  informace ke stávající situaci s postupným vytvářením nových web. stránek Loučky a jejich 
  obsahem, když původní web. stránky budou ještě k dispozici do konce roku 2019. 
  V souvislosti s „provozem“ nových web. stránek Loučky, bude předseda OV jednat 
   s vedením města o možnosti poskytnutí určité finanční odměny p. E.    
- OV se zabýval žádostí  p. Kiššové z OŽP MěÚ v záležitosti pomoci při označování nádob  
   na směsný komunální odpad samolepkami s QR kódem s tím, že momentálně nevidí řešení, 
   ale vyvine úsilí k sehnání požadovaných osob
-p. Hub vyslovil požadavek na město (TSM) na vysekávání trávy kolem místních 
   komunikací v Loučce 
 Usnesení
4./VIII. - Osadní výbor bere na vědomí informaci předsedy a požaduje přes MěÚ po TSM 
                provádění sečení trávy kolem místních komunikací v Loučce
Hlasování: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

Příští schůze Osadního výboru se uskuteční ve čtvrtek 23. května v 16 hod. v hospůdce u
chovatelů před veřejnou schůzí.

Zapsal: Jaroslav Kotas, předseda OV          V Novém Jičíně - Loučce dne 25. dubna 2019

Obdrží: 
členové  OV,  bude  vyvěšeno  ve  vývěsních  skřínkách  a  na  webu  OV,  bude  zasláno   na
sekretariát Městského úřadu Nový Jičín

Příloha - prezenční listina, Organizační zajištění veřejné schůze 
      


